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The impact of knowledge creation types according to SECI model in workers creative abilities
-Case Study in Djen Djen Port Company-
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Abstract:

This study aimed to test the impact of knowledge creation types according to SECI model in
workers creative abilities, a questionnaire was used as a tool to collecting data; it was distributed on
a sample consisting of 60 human resources directorate employees.

The result of this study revealed that there is no impact of knowledge creation types according to
SECI model on workers creative abilities in the institution that being studied, this allowed to
suggest viable recommendations that would contribute to strengthening and supporting the process
of knowledge creation in the institution in question and similar economic institutions.
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Jel Classification Codes : 031, M19

Résumé :

L’objectif de cette étude est d’examiner ’impact de la création de la connaissance selon le model
SECI sur les capacités créative des employés, un questionnaire a été distribué sur échantillon de 60
employés de la direction des ressources humain du port djen djen Jijel.

Les résultats de I’études ont réveélé qu’il n’y avait aucun effet de la création de la connaissance
selon le model SECI sur les capacités créative des employés, Cela a permis de

Proposer des recommandations viables qui contribueraient a renforcer et a soutenir la creation de
connaissances de I’institution en question et des institutions économiques similaires.

Mots-clés: création connaissance; model SECI; capacités créative; port Djen Djen.
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